

廢除加州零元購物法案 (Prop 47法案) 請願書

Repeal Prop 47 california zero-dollar
shopping petition

(<https://casafecommunities.com/>)

四月初截止 Ends in early April

1. 必須是加州選民

Must be a California voter

2. 填寫選民註冊名字與地址

Fill in the voter registration name and address

3. 不要超過格子

Do not exceed the box

4. 使用黑色藍色原子筆

Use black blue ball pen

5. 同一個county 填在同一張

The same county should be filled in on the same sheet

6. 城市名字必須完整拼出來, 不能簡寫.

Please write the completed city name, cannot be abbreviation.

这几年相信每个人都感觉到了加州Prop 47造成的恶果，它允许罪犯无数次偷盗，只需每次\$950以下便可逃脱法律严惩。今年我们终于有机会修正这项法律，赢回加州过去著名的“三振出局”法，让偷盗犯罪受到严惩。

为了让这个新提案放入11月大选选票，我们还需要收集更多选民签名，截止日4/23。

请注册选民积极到场签字，并且告知自己的朋友尽量去签名，众志成城，消除恶法！

废除pro47法案，950块以下的打劫 偷盗 零元购 就会被检察院起诉 犯罪率会大大降低，砸车事件也会结束！

大家别光抱怨恶法 然后什么也不做，现在能签名反对了，快去参与起来，这是法律的修改 需要时间需要特别多人去签名反对！不路过 绕路都要去签名。

请大家多多转发，谢谢！

In recent years, I believe everyone has felt the consequences of California's Prop 47, which allows criminals to steal countless times for less than \$950 each time to escape severe legal punishment. This year we finally have a chance to amend the law and win back California's famous "three strikes" law, which makes theft more punishable.

In order to put this new proposal on the November general election ballot, we still need to collect more voter signatures, and the deadline is 4/23.

Registered voters are asked to actively come and sign, and tell their friends to sign as much as possible, so that we can work together to eliminate the evil law!

If the Pro47 bill is abolished, robberies, thefts, and zero-yuan purchases of less than 950 yuan will be prosecuted by the procuratorate. The crime rate will be greatly reduced, and car smashing incidents will also end!

Don't just complain about bad laws and then do nothing. Now you can sign to oppose it. Come and get involved. This is a change in the law. It takes time and requires a lot of people to sign to oppose it! Don't pass by or take a detour to sign.

Please forward it more, thank you!